
SDH KOBEŘICE
Jako každý rok, tak i letos jsme se věnovali našim
dětem. Bohužel sezóna nezačala moc šťastně.
Kvůli nemoci Covid-19 jsme byli nuceni několik
tréninků zrušit, přesunout na další měsíc nebo
trénovat střídavě (po skupinách, v dovoleném počtu).
Ale to nás nezastavilo!
Trénovat jsme začali v dubnu, ale soutěže byli v
nedohlednu. První závod, kterého jsme se zúčastnili
byl závod ve Vřesovicích. Ráno jsme vyjeli do Vřesovic
s dětma, malošci si zde vybojovali 3. místo. Odpoledne
jsme zde pokračovali, tentokrát za muže a ženy. Mužům Kdyby jsme to měli vzít po kategoriích:
se útok povedl, ale na bednu to nestačilo. Ženám se velmi U mladších to vypadalo takhle:
zadařilo a brali tak 2. místo. Naši malošci se zeskládávali od nuly. Byly závody co

se jim vydařili, ale i tak jim štěstí nepřálo. Kdykoliv
zaběhli útok skvěle, i přes to jim nebylo přáno a byli
sesazeni na 4. místo. Číslo 4 se pro tuhle sezónu stalo
prokletím našich malošků. My věříme, že příští rok
bude štěstina na jejich straně :)
U kategorie starších to byla sázka do loterie. Áčko

mělo několik vyvedených závodů, ale i několik kdy
se jim nezadařilo. Naštěstí si vždycky body vylepšili
prvními místy a udrželi se tak na 2. místě. Béčko se
ze začátku hledalo, trvalo jim pár prvních závodů
než se sehráli. Kolikrát porazili naše Áčko, ale štěstí
jim stačilo pouze na 10. místo. A co naší nejstarší?
dorostenci měli pomalejší rozjezd. Až od pátého
závodu se jim začalo stabilně dařit.
Měli několik krásných útoků, např.

A co naše Liga (ODL Prostějova) ? U nás dali rekord na nástřikové terče 14:58 (vteřin).
Bohužel v kategorii dorostů byla nejdramatičtější situace,

Uplynul měsíc a po dlouhém čekání jestli letos bude do pátého místa nebylo nic rozhodnuto. Časy se liši pouze
liga, se rozhodlo, že ODL Prostějova nakonec proběhne. o setiny. Asi 3 krát
Letošní ročník ODL byl pro nás speciální, protože naše se dorostům stalo, že byli posunuti jenom o pouhé
závody zahajovaly samotnou ligu. V sobotu 15. 8. 2020 2-3 setiny. Poslední závod měli dorosti rozběhnutý
se tedy konaly závody u nás. Do závodu jsme letos vyběhli nádherně, ale stalo se to, že nakonec byli sesazeni o
se čtyřmi tými atj. - mladší žáci, starší žáci ,,A”, starší ,,B” ty pouhé setiny. Nakonec z celé ODL brali 3. místo.
a dorost. I přes velkou konkurenci a nástřikové terče jsme
na domácí půdě byli úspěšní, brali tak hned dvě místa. JAK TO TEDA VŠE LETOS DOPADLO?
Starší ,,A” - 1. místo s časem 15:70 (vteřin) a dorosti -
3. místo s časem 14.58 (vteřin). Mladší žáci - 5. místo v ODL
Do ligy bylo letos zařazeno celkem 9 závodů a hned od Starší ,,A” - 2. místo v ODL
zahájení bylo dáno pravidlo, pokud Vláda zruší hromadné Starší ,,B” - 10. místo v ODL
akce, tak ihned proběhne vyhlášení ikdyby proběhli jen 3 Dorostenci - 3. místo v ODL
soutěže. Na štěstí se všechny závody uskutečnili. Tenhle
rok jsme měli napilno, protože liga začala až v srpnu a Celkem jsme domů donesli
musela skončit v září. To pro nás znamenalo, co sobota 21 pohárů, 8 z ODL, 4 z
a neděle to závod. My to ale zvládli! Každý závod byl Brodku u Pv atj.
jedinečný, ze začátku naše výsledky byli různé. Jednou 1. místo mladší, 1. a 3. místo
se dařilo, potom zase ne. starší žáci. Odpoledne 3. místo

za veterány na Memoriálu
Františka Langera.
Několik pohárů letos domů
přivezli naše mladé ženy a
muži, kteří pořád sbírají
zkušenosti.

Celoroční činnost SDH:

Sběr železa a elektro odpadu, první hasičský ples, šití
Roušek pro občany, hodové posezéní, zavedení vody
do hasicské zbrojnice, pomoc při sázení stromků...
Letošní rok jsme si moc užili a těšíme se na další :)

Děkujeme naší paní starostce, sponzorům
a hlavně panovi Milanovi Ilgnerovi.
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